
 

 

 

Fråga till KS ordförande den  28 april 2022 angående allt skräp på 
kommunens mark  längs banvallen mot Skottek. 

Den 30 september 2021  på Kommunfullmäktige fick jag ett svar på 
min motion gällande ägarförhållandet  samt borttagande av allt skräp 
längs banvallen mot Skottek.  I svaret fick jag ett besked om att 
enheten park och skog städat där .Nu kan jag bara konstantera att 
fortfarande ligger det blåa tunnor och rester från gamla bryggor där 
.Bryggorna kan inte ha kommit dit nu då de ligger ganska djupt 
inbäddade i gräs och småbuskar. 

Min fråga : 

Varför har ingen städning skett enligt det som påstods i svaret på min 
motion den 30 september  år 2021 på KF ? 

 

 

Arne Fransson  ,MP


